Covid-19 救助基金 - 捐赠食物小组

经过讨论，执事会决定在Covid-19救济基金下成立一个新的小组“捐赠食物小组”，以决定，协调和执行所有捐赠食物的事工。我们邀请有感动的弟兄姐妹加入小组，并参加这些食物捐赠的事工，以帮助我们的社区。目前的小组成员包括刘海东，王军，李江虹和张旭。
新的小组在将来可能讨论和参与的捐赠食物事工包括：
1）支持Bloomfield地区的教会的捐赠食物事工：购买食品并捐赠给Wintonbury教会，在周四晚上在Bloomfield中心帮助打包食物，等等。
2）支持Hartford地区的教会的捐赠食物事工：购买食品并捐赠给Citadel Of Love教会，准备饭食并向教会附近的家庭分发饭食，等等。
3)   筹划CBCGH的捐赠食物事工：购买食品并分发给有需要的家庭，准备饭食并分发饭食给有需要的家庭，等等。
弟兄姐妹的支持和参也是对我们这项事工以及神的带领的印证。

CBCGH执事会

Covid-19 Relief Fund - Food Distribution Team Announcement

After discussion, Deacon Board decided to set up a new team “Food Distribution Team” under Covid-19 Relief Fund to decide, coordinate, and execute all the food share activities. We invite church members to join the team and participate in these food share activities to support our community. Current team members include Andy Liu, Jun Wang, Jianghong Li, and Xu Zhang. 
There are several food share opportunities this team could discuss and participate in the future. 
1) Support food share activities of Bloomfield churches: purchase groceries and donate to Wintonbury church, help pack backpacks in Bloomfield center at Thursday night, etc.
2) Support food share activities of Hartford churches: purchase groceries and donate to Citadel Of Love church, cook and distribute warm meals to families, etc. 
3) Initiate CBCGH food share activities: purchase groceries and distribute to families, cook and distribute warm meals to families, etc.
Your support and participation is a confirmation of God’s lead on this ministry. 

CBCGH Deacon Board
